



EN	Important information leaflet	1
ZH-T	重要資訊手冊	4



English

Read this user manual carefully before you use the appliance, and save it for future reference.

Danger

- Do not let any liquid or flammable detergent enter the appliance, to avoid electric shock and/or a fire hazard.
- In order to avoid overheating and fire, do not cover the device.



Warning

- Some parts of this product can become very hot and cause burns. Continuous supervision has to be given where children and vulnerable people are present.
- This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved.
- Children of less than 3 years should be kept away unless continuously supervised.

- Children shall not play with the appliance.
- Cleaning and maintenance shall not be made by children without supervision.
- When device working in heating mode, the surface temperature will gradually increase. Do not touch the air outlet to avoid being burn.
- To reduce the risk of fire, keep textiles, curtains, beddings or any other flammable material a minimum distance of 1 m from the air outlet. Do not block the air inlet and outlet, e.g. by placing items on the air outlet or in front of the air inlet.
- Do not insert fingers, sticks or other objects into the machine, in order to avoid electric shocks, physical injury or fire.
- Device has heating component. Do not use the appliance near gas appliances, fireplaces.
- Do not spray any flammable materials such as insecticides or fragrance around the appliance.
- Do not use if there are visible signs of damage to the device, the plug, the power cord.
- Do not use this device if it has been dropped.

- If the power cord is damaged, you must have it replaced by Philips, a service center authorized by Philips, or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

Caution

- Only use the original Philips filter, otherwise the filtration performance cannot be guaranteed.
- The device must not be located immediately below a socket outlet.
- Only plug in socket on the wall, do not use extension cord.
- Always place and use the appliance on a dry, stable, and horizontal surface.
- Do not use the appliance in surroundings with high humidity such as the bathroom, toilet, kitchen, swimming pool, or any outdoor environment.
- Do not sit or stand on the appliance. Do not knock against appliance. Do not place anything on top of the appliance.
- Always unplug the appliance when you want to move, clean appliance, replace the filter or carry out other maintenance.
- When you turn on device, always keep filter in it.
- The device operating temperature range (ta) is from -10°C to 40°C. It will stop working outside the recommended temperature range.
- The appliance is only intended for household use under normal operating conditions.
- Suggest to not use this appliance when you smoke, or use smoke type insect repellents or burning incense, etc. it would impact purification performance, and filter lifetime.
- The appliance does not remove carbon monoxide (CO) or radon (Rn). It cannot be used as a safety device in case of accidents with combustion processes and hazardous chemicals.
- Do not put the remote control (battery) in places where children can access it. Seek immediate medical attention if the battery is swallowed.
- If the remote control is idle for a long time, please remove the battery from the remote control to avoid battery leakage.
- If leaking fluid from the battery accidentally enters the eye, rinse the eye out with plenty of clean water, and then seek immediate medical attention.

- If leaking fluid from the battery comes into contact with the skin or clothes, please rinse with plenty of clean water immediately.
- This is a class 3R laser product, avoid direct eye exposure. The laser component is part of particle sensor, cannot be touched or saw in normal use.
- Max output 2.5mW, wavelength 650nm, continuous wave, beam divergence: 38°8



Hereby, Philips Consumer Lifestyle B.V. declares that the radio equipment type AMF220 is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: www.philips.com.

Radio interface band is 433.92MHz with max transmit power 10mW e.r.p.

Electromagnetic fields (EMF)

This Philips appliance complies with all applicable standards and regulations regarding exposure to electromagnetic fields.

Recycling

This symbol means that this product shall not be disposed of with normal household waste (2012/19/EU).



This symbol means that this product contains disposable batteries which shall not be disposed of with normal household waste (2006/66/EC).



Follow your country's rules for the separate collection of electrical and electronic products and rechargeable batteries. Correct disposal helps prevent negative consequences for the environment and human health.

Removing disposable batteries

Only the remote control contains disposable battery.

To remove disposable batteries, see the instructions for placing and/or removing batteries in the user manual.

Always remove empty disposable batteries from the product. Take any necessary safety precautions when you dispose of batteries.

Guarantee and service

If you need information or support, please visit www.philips.com or read the worldwide guarantee leaflet.

Order parts or accessories

If you have to replace a part or want to purchase an additional part, go to your Philips dealer or visit www.philips.com/support.

If you have problems obtaining the parts, please contact the Philips Consumer Care Center in your country (you can find its phone number in the worldwide guarantee leaflet).

繁體中文

使用本產品前請先閱讀本用戶手冊，並保管以作將來參考。

危險事項

- 請勿讓任何液體或或易燃清潔劑進入此產品，以避免觸電和/或火災的危險。
- 為免過熱或引發火災，請勿覆蓋裝置。



警告

- 此產品的某些部分可能會變得灼熱，造成灼傷。在有兒童和易受傷者在場的地方，必須有人持續監督。
- 此產品可供八歲及以上兒童，體能、感官或心智能力低下人士，或缺乏知識及經驗人士使用，前提是該等人士已就使用本產品給予監督或有關安全使用本產品的指導，並明白本產品的使用所涉及的危險。
- 除非有人持續監督，否則不應讓三歲以下兒童接觸產品。
- 請勿讓孩童將本產品當成玩具。
- 兒童不應於沒有監督情況下對產品進行清潔及維護。

- 裝置在暖氣模式運作時，表面溫度會逐漸增加。請勿觸摸排氣口，以免灼傷。
- 為減低火災風險，布料、窗簾、床上用品或其他易燃物料應與排氣口保持至少1米距離。請勿阻塞通風口和排氣口，如在排氣口上或通風口前放置物品。
- 請勿將手指、棒狀物或其他物件插入機器內，以免造成觸電、身體傷害或火災。
- 裝置擁有發熱部件。請勿在氣體產品或火爐附近使用本產品。
- 請勿在本產品周圍噴射殺蟲劑或芳香劑等易燃物品。
- 如裝置、電源插頭、電源軟線有明顯的損壞跡象，請勿使用。
- 如裝置曾經掉落，切勿使用。
- 如果電源軟線損壞，為避免危險，必須由製造廠或其維修部或類似的專職人員來更換。

注意

- 只可使用原裝 Philips 濾網，否則無法保證過濾效能。
- 裝置不可置於電源插座的下方。

- 只可插入牆上插座；請勿使用延長線。
- 在乾燥、穩定且水平的表面上使用產品。
- 請勿在高濕度環境使用本產品，如浴室、洗手間、廚房、泳池或任何室外環境。
- 請勿坐或站立在裝置上。請勿碰撞產品。請勿在裝置上放置任何物品。
- 當移動及清潔產品、更換濾網或進行其他維修保養時，請務必拔出本產品的插頭。
- 開啟裝置時，請保持濾網置於裝置內。
- 裝置的作業溫度範圍 (ta) 為 -10°C 至 40°C。在建議的溫度範圍外，裝置將停止運作。
- 本產品只適合一般操作環境下的家居使用。
- 我們建議您在吸煙、使用煙霧殺蟲劑或燒香時，不應使用本產品，否則可能影響其淨化效能或濾網壽命。
- 本產品不會去除一氧化碳 (CO) 或氫 (Rn)。本產品不能在含有燃燒過程和危險化學品的意外中充當安全裝置。
- 不應將遙控器（電池）置於兒童可取用的地方。萬一吞下電池，請立即就醫。
- 如遙控器長時間閒置，請將電池從遙控器取出，以免電池漏液。
- 如電池漏出的液體不慎入眼，請以大量清水沖洗眼睛，然後立即就醫。
- 如電池漏出的液體接觸皮膚或衣物，請立即以大量清水沖洗。
- 本產品屬 3R 級鐳射產品，請避免直射眼睛。鐳射部件屬微粒感應器的一部分，在正常使用情況下無法觸摸或看見。
- 最大輸出功率 2.5mW，波長 650nm，連續波，光束發散度：38°8



Philips 優質生活有限公司 (Philips Consumer Lifestyle B.V.) 在此聲明無線電射頻設備類型 AMF220 符合 2014/53/EU 指令。歐盟符合性聲明的全文可在以下網頁查閱：www.philips.com。

無線電介面頻帶為 433.92MHz，最大發射功率為 10mW e.r.p。

電磁場 (EMF)

這款 Philips 產品符合一切有關電磁場暴露的適用安全標準及條例。

回收

此標誌表示該產品不得與普通生活垃圾一起處理 (2012/19/EU)。

此標誌表示該產品含有即棄電池，不得與普通生活垃圾一起處理 (2006/66/EC)。

請遵守您國家/地區有關分開處置電器和電子產品與充電式電池的準則。正確處理有助避免對環境和人體健康造成負面影響。



取出即棄電池

只有遙控器含有即棄電池。

要取出即棄電池，請參閱用戶手冊關於放入及/或取出電池的說明。

務必從產品取出已耗盡電量的即棄電池。棄置電池時，請採取必要的安全措施。

保障及服務

如您需要更多資訊或支援，請瀏覽 www.philips.com 或閱讀另外提供的全球保養小冊子。

訂購零件或配件

如果您需要更換零件或想訂購額外配件，請前往您的 Philips 經銷商或瀏覽 www.philips.com/support。

如果您索取有關零件時遇上問題，請聯絡您的國家/地區 Philips 客戶服務中心（您可在全球保障小冊子上找到其電話號碼）。



© 2021 Koninklijke Philips N.V.
All rights reserved.
3000 063 30281

